
      

      Haderslev, 08.09.19 

      Referat nr 3, 2019 

Referat fra bestyrelsesmøde i grundejerforeningen d. 05.09.19 

 

Til stede: Johnny Larsen (nr 118), Henry Hede Nielsen (nr 111),   

Anne Skov (nr 202), Erik Nielsen (Fælleshave nr 12), Ole Jensen (nr 104C ) 

 

Nyt bestyrelsesmedlem 

Bestyrelsen har fået nyt medlem, idet Ole Jensen er blevet valgt for Haderslev Boligselskab/Domea 

 

Fartbegrænsning 

Der er rettet henvendelse til bestyrelsen angående problemer med meget hurtig kørsel på Fårehave. 

Bestyrelsen har igen drøftet muligheden for at få installeret fartbegrænsning på Fårehave, men det er afvist 

af politiet.   

Vi henstiller på det kraftigste til at både beboere og eventuelle besøgende sænker farten. 

Erik Nielsen henvender sig til kommunen for at få skilt om bymæssig bebyggelse opsat, ligesom det er 

tilfældet på Nederbyvænget. 

 

Forsikringer 

Bestyrelsen har drøftet hvordan vores LED belysning er beskyttet samt muligheden for at få lavet en 

forsikring på vores gadebelysning – fx i tilfælde af lynnedslag. Johnny Larsen kontakter Johnny Matthiesen 

for at få teknisk indsigt i eventuelle problemer .  

Desuden undersøger Erik hvilke andre forsikringer, grundejerforeningen eventuelt skal/bør have. 

 

Trimning af bevoksning 

Flere steder trænger træer og buske efterhånden til at blive beskåret.  

Ole Jensen vil høre boligselskabet, om de kan trimme træerne nord for Fælleshave. 



Johnny kontakter MB Erhvervsservice, for at få ordnet stien mellem Fårehave og Fælleshave. Hvis det kan 

lade sig gøre, skal den både trimmes og fejes.    

Nordsiden af Fårehave bør også beskæres og tilbud indhentes hos én, der har maskineriet dertil. 

 

P-skilte 

Bestyrelsen indhenter tilbud på p-skilte og opsætning af disse.  

 

Borde og bænke 

Til foråret indkøbes 1-2 bord/bænke-sæt til boldbanerne.  

 

 


